FORM 12 (Subsection 112(1))

SURRENDER OF LEASE
I, the lessee (or transferee) of the lease registered in the Land Titles Office for the
Nunavut Registration District on ,20 __, as instrument number , in consideration of
, surrender the lease.
Dated at this day of ,20
(Signature)
CONSENT
1, the lessor of the lease described in this surrender, consent to the surrender of the lease.
(Signature)
CONSENT
I the mortgagee (or encumbrancee) under instrument number affecting the leasehold

estate described in this surrender, consent to the surrender of the lease. (Delete if not applicable)

(Signature)



FORMULE 12 [paragraphe 112(1)]

RESILIATION DE BAIL
Je soussigné(e), . . ... , le locataire (ou le cessionnaire) du bail enregistré au bureau des
titres de biens-fonds de la circonscription d'enregistrement du Nunavut, le . .. ...... 20....... , sous le numéro . . .
........ en considérationde lasommede......................, résilicle bail.
Faita...................... ) S 20.......
Signature)
CONSENTEMENT
Je soussigné(e), . . . ... , le bailleur du bail décrit a la présente résiliation, consens a la
résiliation du bail.
Signature)
CONSENTEMENT
Je soussigné(e), . . .. ... , le créancier hypothécaire (ou le bénéficiaire de la charge) aux
termes de l'acte numéro . .......... grevant la tenue a bail décrite a la présente résiliation, consens a la résiliation

du bail. (Supprimer, le cas échéant)

Signature)





